
SUNDSSTRANDS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING  

 

Protokoll från årsmöte med Sundsstrands samfällighetsförening 2019-03-20 

Styrelsens ledamot Adam Gistedt hälsade alla välkomna 

1. Årsmötets öppnande 

Mötet förklaras öppnat och kallelsens distribution och dagordning godkändes av 

stämman utan erinran 

 

2. Val av ordförande för årsstämman  

Stämman väljer Sara Ejnell Svensson som ordförande för stämman 

 

3. Val av sekreterare för årsstämman  

Stämman väljer Adam Gistedt som sekreterare för stämman 

 

4. Val av två̊ justeringsmän tillika rösträknare  

Stämman väljer Kristoffer Hofling, Jan-Ove Lundqvist som justeringsmän 

 

5. Styrelsens verksamhetsberättelse: 

 

a. Ekonomi 

Styrelsen redogör för att det i kassan finns 178 090 kr, stämman förklarar sig nöjd med 

kassarapporten. 

 

b. Arbete som utförts 2018: 

 

• Städdagen i april: Fokus var lekplatserna samt grönområdena kring lekplatserna samt 

området ner mot vattnet.  

• Extra städdag i juni: Detta på grund av allt ogräs längs med våra vägar/cykelvägar. 

• Städdag i oktober: Fokus var lekplatserna samt sly ner mot stranden. föreningen bytte 

sanden i sandlådorna samt fyllde på lekplatsernas yta med nytt grus så att inga barn 

kan slå sig på de vassa stålavgränsningarna. 

• Vägbulor har asfalterats på fyra platser, de har skyltar samt färgmarkeringar för att alla 

ska uppmärksamma dem. 

• Kontakt har tagits med kommun samt trafikverket gällande korsning vid 

Grohed/Forshälla 

• Kontakt har tagits med kommunen gällande Hamn på Sundsstrand 

• Isgruslådor är utplacerade på fyra platser på området 

• Gått med i Grannsamverkan 

• Ställplatser för husvagnar, båtar, husbilar 



• Bokade in en firma som skulle röja kring bäcken men de kom tyvärr inte så ny firma 

kontaktas under våren 2019. Planen är att röja ordentligt ett område per år eller så 

många områden som vår ekonomi tillåter. 

• Brevlåda har satts upp vid infarten till området (vid förskolan). 

• Gatubelysning underhållits 

• Staketet ner mot stranden har färdigställts 

 

 

Stämman godkänner verksamhetsberättelsen som även finns som bilaga till detta 

protokoll. 

6. Revisionsberättelse  

Per Böe framför revisionsberättelsen, Stämman godkänner revisionsberättelsen som 

även finns som bilaga till detta protokoll. 

 

7. Ansvarsfrihet för styrelsen  

- Revisorerna föreslår att ge styrelsen ansvarsfrihet 

- Stämman godkände styrelsens ansvarsfrihet 

 

8. Framställningar 

a) Från styrelsen 

Styrelsen föreslår att föreningen fortsätter att anordna ställplatser vid första 

parkeringen, blir det många intresserade lottas platserna ut, priset är 1200 kr per år. 

Stämman godkänner förslaget. 

 

Styrelsen föreslår att farthindren ej ska göras om för att göra dom ”mjukare”. Kostnad 

att göra om farthindren beräknas till ca 53 000 kr.  

Stämman godkänner styrelsens förslag. 

 

PostNord vill samordna vissa postlådor i området, styrelsen föreslår att postlådor på 

Kastetvägen 2, 4, 6, 8, 10 flyttas ut till miljöhuset samt 40, 42, 45 och 47 flyttas till 

vändplatsen vid hus 45. Styrelsen har kontaktat de berörda fastighetsägarna som 

godkänt flytt av sina postlådor. 

Stämman godkänner förslaget. 

 

b) Motioner från medlemmarna,  

Motion har inkommit från Henrik Balkander avseende att anlägga cykelpark, Sara 

Ejnell Svensson visar Henriks motion. Jonas Patriksson utvecklar ytterligare att en 

välgjord cykelpark passar många, från barn till gamla och skulle kunna bli attraktivt 

även för personer som bor utanför Sundsstrand.  

 

Yrkandet är som följer: 

1. att skapa en arbetsgrupp för cykelpark 

2. Att skicka in ett av arbetsgruppen framtaget medborgarförslag till kommunen. 

Sara läser upp inkommit mail där inskrivaren motsätter sig förslaget stark då det 

kommer att störa deras baksida och man är rädd för att mopeder kommer använda 

cykelparken.  

 

Styrelsens förslag är att godkänna motionen, stämman godkänner styrelsens förslag. 



9. Styrelsens förslag till utdebitering (årsavgift) 

Styrelsen föreslår att årsavgiften för 2019 höjs med 100 kr till 1100 kr. 

Stämman godkänner styrelsens förslag  

 

10. Ersättning till styrelsen  

Styrelsen föreslår att styrelsemedlemmar (ledamöter, suppleanter) samt personen som 

sköter hemsidan ersätts med samma summa som utdebitering (se p 9.). 

Stämman godkänner styrelsens förslag om ersättning. 

  

11. Val av styrelse 

a) 3 st ledamöter för 2år (2019 – 2020) 

Martin Utberg och Lars-Olof Axelsson lämnar styrelsen 

 

Valberedningens förslag: 

* Per Böe – Omval 

*Jan-Ove Lundqvist – Ny ledamot 

* Jonna Trillkott – Ny ledamot 

 

Stämman beslutade att välja ledamöter enligt valberedningens förslag. 

 

b) 3 st suppleanter för 1 år  

Valberedningens förslag är att minska ner till 2 st: 

* Glenn Josefsson 

* Andreas Brolin 

 

Stämman fastställde valberedningens förslag 

 

c) Val av ordförande för styrelsen, övriga uppdrag för ledamöter väljs på det 

konstituerande mötet. 

Stämman väljer Sara Ejnell Svensson som ordförande 

 

Stämman valde styrelse för 2019 enligt följande:  

Ledamot  Sara Ejnell Svensson  2018 – 2019 

Ledamot  Jan-Ove Lundqvist  2019 - 2020 

Ledamot  Adam Gistedt  2018 - 2019  

Ledamot  Per Böe  2019 - 2020  

Ledamot  Jonna Trillkott  2019 - 2020 

Suppleant  Glenn Josefsson 2019 

Suppleant Andreas Brolin 2019 

12. Val av revisor och revisor suppleant  

Stämman valde Kari Tone till revisor och Christopher Cornwall till revisorssuppleant.  

 

 

13. Val av valberedning 

Stämman väljer Jonas Bohlin och Henrik Balkander till valberedningen. 



14. Övriga frågor  

Att införskaffa hjärtstartare till området 

Stämman ger styrelsen i uppdrag att utreda eventuell stöldbegärlighet och efter 

utredning köpa in defibrillator. Styrelsen gör ett utskick innan inköp sker för att 

meddela alla medlemmar. 

 

Att samfälligheten åtar sig att sköta området kring stranden som ligger intill 

samfällighetens ansvarsområde för att snygga upp området 

Styrelsen föreslår att se över om samfälligheten kan åta sig att sköta området kring 

stranden. 

Stämman godkänner förslaget. 

 

Ny belysning av vattenfallet, nuvarande belysning flimrar  

Styrelsen informerar om att elektriker ska upphandlas och ordna med belysningen. 

 

Det är dålig grusbeläggning på stigen ner mot havet 

Stämman ger styrelsen i uppdrag att se över grusbeläggningen på stigen ner mot 

vattnet. 

 

Det skulle behövas en spegel vid utfarten till Kastettvägen 2,4,6,8,10 för att förbättra 

sikten.  

Styrelsen föreslår att uppföra spegel i korsningen. Stämman godkänner förslaget. 

 

Stig ej utbyggd från serpentinen mot lekplatsen 

Styrelsen åtar sig att se över varför utbyggnad ej skett 

 

Samfälligheten är eventuellt kvalificerad för att erhålla driftbidrag nu när etapp två 

tagits i bruk. 

Styrelsen ges i uppdrag att se över om det är möjligt att erhålla driftsbidrag för 

vägarna 

 

Att det i skötselplanen för Sundsstrand står att kommunens VA-bolag Västvatten 

har skötselansvar för bäcken som rinner längs med gångvägen ner till Bållevik. 

Styrelsen åtar sig att kontrollera detta och återkomma med svar. 

 

15. Stämmoprotokollets tillgänglighet  

Stämmoprotokollet från årsmötet kommer att skickas ut via e-post, det kommer även 

att finnas tillgängligt på hemsidan samt i Facebookgruppen ”Vi på Sundsstrand” 

 

16. Årsmötets avslutande  

Ordförande tackar för trevligt möte och avslutar mötet. 

 


